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Aihe: Metyylifenidaatin käyttötilastot Euroopassa

Eri lähteiden mukaan Ritalinin (metyylifenidaatti) käyttö tarkkaavaisuushäiriöiden ja 
hyperaktiivisuuden hoidossa on lisääntynyt jatkuvasti viime vuosien aikana. Onko olemassa 
tilastotietoja metyylifenidaatin käyttömääristä ja lääkemääräysten lukumäärästä Euroopassa?

Onko olemassa tilastoja metyylifenidaatilla hoidettujen lasten iästä ja hoidon kestosta?

Mitä tutkimuksia on tällä hetkellä meneillään häiriöiden alkuperän selvittämiseksi? 
Pitkäaikaisvaikutuksista tehdyt eri tutkimukset osoittavat Ritalinin pitkittyneen käytön olevan 
vahingollista.

Mihin toimenpiteisiin komissio on ryhtynyt metyylifenidaatin liiallisen käytön estämiseksi ja lastemme 
fyysisen ja henkisen terveyden suojelemiseksi?


